
 
 
 
 
  

Referat af DUNs bestyrelsesmøde 

Dato og tidspunkt: 26. juni 2025, kl. 9.00-10.30 
 

Sted: I Teams:   
 

Inviterede: Christina Juul Jensen, KU 
Ditte Strunge Sass, DTU 
Karl-Heinz Pogner, CBS  
Marie Larsen Ryberg, KU 
Merethe Hollen, AAU  
Nikolaj Stegeager, AAU 
Rikke Toft Nørgård, AU 
Sidsel-Marie Winther Prag, CBS  
Søren Smedegaard Bengtsen, AU 
Vitus Vestergaard, SDU 

 
Jakob Ejersbo, DUN-sekretariatet 
Freja Kjeldgaard Larsen, DUN-sekretariatet   
 

Afbud fra: Rikke Toft Nørgård, AU 
Ditte Strunge Sass, DTU 

Referent: Jakob Ejersbo, DUN-sekretariatet 
 



 
 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden  

v/ Søren  
Til orientering og beslutning 

Tidsramme: Kl. 9.00-9.05 

 

Godkendt

 

2) Præsentationsrunde 

Tidsramme: 9.05-9.20 

 

Søren bød velkommen til Vitus Vestergaard som ny i DUN’s bestyrelse.  

Deltagerne i mødet præsenterede sig. 

 

 

3) Konstituering af bestyrelsen 

v/ Søren  

Til drøftelse og beslutning 

Tidsramme: 9.20-9.40 

 

Roller og bestyrelsestjanser fordeles. Overvej gerne inden mødet hvilke roller og opgaver du er 

interesseret i.  

Bilag 1 viser hvilke roller og bestyrelsestjanser der er og hvordan de var fordelt i seneste 

bestyrelsesperiode.  

  

Bestyrelsen generelt: 

• Vi har en turnusordning i bestyrelsen med at skrive bestyrelsens indlæg til nyhedsbrevet.  

• Bestyrelsen anbefaler desuden i hvert 3. nummer en DUT-artikel fra arkivet.  

 

Sekretariatet plejer at opdatere lister med datoer og navne i løbet af sommeren. 

 

Bestyrelsen fordelte roller og bestyrelsestjanser. Medlemmer der var forhindret i at deltage, er 

bliver spurgt af sekretariatet om de ønsker at forsætte med de opgaver de indgår i.  (se 

vedhæftede liste over roller og bestyrelsestjanser).  

Enighed om at tage DUN’s internationale samarbejde på dagsordenen for næste møde. Der ønskes 

bl.a. en drøftelse af hvor meget DUN skal investere i arbejdet i ICED og i EuroSoTL Network.  

 
 

4. Mødeplan for bestyrelsen for 2025/2026 

v/forperson  

Til drøftelse og beslutning 
Tidsramme: 9.40-9.50 

 

 Enighed om følgende mødeplan. Møderne vil blive indkaldt snarest  

• Eftersommermøde (fysisk) mandag den 1. september 2025, kl. 10.25 – 14.30 på SDU i Odense  

https://eurosotl.org/


 
 
 
 

• Efterårsmøde (online) 3 timer onsdag den 19. november 2025, kl. 9.00 – 12.00   

• Vintermøde (fysisk) tirsdag den 3. februar 2026, kl. 10.00 – 14.30 på DPU, Aarhus Universitet  

• Forårsmøde (online) onsdag den 6. maj 2026, kl. 9.00 – 12.00.  

• Generalforsamling (online) onsdag den 3. juni 2026, kl. 9.00 - 10.30 

 
5. DUNK 2025 og fremover  

v/Christina  

Til drøftelse og beslutning 
Tidsramme: 9.50-10.05 

 

Der ønskes en opsamling på DUNK 2025. Hvad har vi lært der kan bruges, når vi skal arrangere DUNK 

2026 og 2027. Målet er at give planlægningsgruppen det bedste grundlag for deres arbejde. 

 

Christina orienterede om de indkomne skriftlige evalueringer 

• Generelt en god evaluering med stor tilfredshed ift. program, venue, organisering og 

kommunikation. 

• Forskellige holdninger til hvor meget luft der skal være i programmet til pauser og netværk.  

• En del ønsker keynotes med en stærkere internationale profil.  

• Nogle pegede på at en placering af DUNK på Sjælland vil være en fordel for mange deltagere.  

• Nogle nævnte at det er et problem, at en del af frit format-arrangementerne primært vil samle 

viden og ikke giver ret meget tilbage til deltagerne. Christina fortalte at planlægningsgruppen 

er obs. på problemet, men det er svært at se på de indsendte abstracts.  

 

Enighed i bestyrelsen om at DUNK25 har var en succes.  

Nikolaj nævnte muligheden for en skriveworkshop som i dagene på til konferencen som et 

tilkøbsmulighed.  

Den DEI drøftelse der blev tilføjet programmet kort før DUNK 2025, var en succes. Men det bør det 

overvejes om DUNK fremover skal tilføje særlige arrangementer til programmet.  

DUNK tages på dagsordenen for næste møde.  

 

 

6. DUN’s kommunikation med medlemmer  

v/ Jakob  

Til drøftelse og beslutning 
Tidsramme: 10.05- 10.15 

 

 DUN’s nyhedsbrev udkommer hver måned, men i dag kan man som DUN-medlem fravælge at modtage 

nyhedsbrevet. Der var i maj 2025 i alt 155 ud af 1.448 medlemmer, der havde fravalgt nyhedsbrevet. 

Dette har en række ulemper.  

 

• Nyhedsbrevet kan ikke bruges til formel kommunikation f.eks. opfordring til opstilling til bestyrelse, 

indkaldelse til generalforsamling. Her er det nødvendigt at trække liste af alle medlemmer og enten 

sende mail til alle eller samkøre listen med lister fra nyhedsbrevet.  



 
 
 
 

• Der kan være faglig kommunikation og information om arrangementer, som bestyrelsen mener at 

alle medlemmer bør informeres om f.eks. vedr. DUT og DUNK. Her vil nyhedsbrevet ikke nå alle.  

• Universitetspædagogisk interesserede medarbejdere på medlemsinstitutioner, der melder sig ind 

og fravælge nyhedsbrev kan med tiden glemme de er medlemmer og ikke følge med på 

hjemmesiden og derved ikke få information om de af DUN’s aktiviteter der er interesserede i.  

• Det er en ekstra arbejdsgang at holde styr på hvem der skal have nyhedsbrev og hvem der ikke skal  

• I forbindelse med udvikling af DUN’s nye hjemmeside skal tilmeldingsmodulet fornys. Fastholdelse 

af fravalgs mulighed vil komplicere og fordyre dette arbejde.  

 

Det foreslås derfor, at nyhedsbrevet, når DUN’s nye hjemmeside er på plads, senders til alle 

medlemmer. Medlemmer der i dag har fravalgt nyhedsbrevet kan få et varsel pr. mail og mulighed for 

at melde sig ud, hvis de ikke ønsker at bliver orienteret om DUN’s aktiviteter.  

 

Vedtaget enstemmigt  

 
 

7. Drøftelser det kommende DUN-år 

v/ Søren  

Til drøftelse og beslutning 

Tidsramme: 10.15-10.25 

 

Kort opsamling på den drøftelse af DUNs fremtidige fokus og aktiviteter, der var på DUN’s 

generalforsamling med henblik på at aftale hvilke punkter der skal bruges tid på til de kommende 

møder i bestyrelsen. 

 
Se referatet af DUN’s generalforsamling her https://dun-net.dk/media/3048263/referat-duns-

generalforsamling-2025.pdf  

 

Følgende emner vil blive medtaget på dagsordenen for de kommende møder:  

 

• Hvordan kan DUN åbne mere op overfor andre videregående uddannelsesinstitutioner. Hvilke 

indsatser kan man forestille sig kan igangsætte en sådan proces?  

• Hvordan kommer DUN videre med det internationale samarbejde herunder særlig fokus på 

nordiske samarbejde?  

• Midler til arbejdet i SIG’erne, samt budgetopfølgning i øvrigt  

• Hvordan skal DUN fremtidigt arbejde med DEI  

• Kandidatreformen: Hvordan går det med implementeringen på de enkelte universiteter Kommer 

Life Long Learning til at fylde mere i universiteternes uddannelsesudbud. Hvilke 

universitetspædagogiske problemstillinger rejser disse og andre ændringer i universiteternes 

uddannelsesudbud. Søren orienterede om at han og Marie planlægger et webinar om 

kandidatreformen. Det er nu datosat til d.5. november, kl.09.00-10.30.  

 

 

8. Eventuelt 

https://dun-net.dk/media/3048263/referat-duns-generalforsamling-2025.pdf
https://dun-net.dk/media/3048263/referat-duns-generalforsamling-2025.pdf


 
 
 
 

Intet at referere 


